
Application de l'article 51 bis du Règlement d'Ordre intérieur du Conseil communal. 

Question orale de G. VERSTRAETEN, Conseiller communal, relative au bloquage de 

la rue du Libre Examen, à la mosquée "Al-Amal", lors de la fête de l'Eid Al Fitr. 

 

G. VERSTRAETEN donne lecture du texte suivant : 

G. VERSTRAETEN geeft lezing van de volgende tekst: 

Op 10 april, tijdens Eid Al Fitr, de feestdag waarbij het einde van de ramadan gevierd 
wordt, kwamen in de wijk Aumale in en voor de Al-Amal moskee honderden tot 
duizenden feestvierders of gelovigen samen voor het gebed. De Vrij-Onderzoekstraat 
was hierdoor niet toegankelijk. 

  

Ik wens heel duidelijk te zijn. Uiteraard heb ik respect voor de vrijheid van godsdienst, 
de godsdienstbeleving van éénieder en het is grondwettelijk verankerd recht, dat 
iedereen zijn godsdienst ten volle moet kunnen beleven en het feesten daarvan moet 
kunnen vieren. Ik hoopt dat iedereen genot heeft gehad van het Suikerfeest. Maar het 
moet voor iedereen altijd wel op een correcte manier gebeuren en binnen de algemene 
regels die gelden. Hier bestaat er toch enige twijfel over en leiden dat ook tot taferelen 
waar een aantal mensen niet erg tevreden over waren. 

  

Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 

  

-          Is deze volledige bezetting van de openbare weg aangevraagd bij de 

Gemeente? Zo ja, is er effectief toestemming gegeven? Zo neen, welke gevolgen 
werden hieraan verbonden? 

  

  

Monsieur le Bourgmestre-Président confirme qu’une demande a été introduite par les 
responsables de la Mosquée dans le cadre de l’organisation de la fête de l’Aïd. Des 
réunions préparatoires ont été organisées avec différents services pour s’assurer que 
tout était bien en ordre et sous contrôle. Il y a eu plus de fidèles que prévu et certains 
n’ont pas pu entrer dans la Mosquée. Cette dernière avait prévu un service 
d’accompagnement et d’encadrement des fidèles et il n’y a pas eu d’incident 
particulier. 

  



G. VERSTRAETEN zegt dat het hem toch niet helemaal duidelijk is. In de 
overleggingen die de Gemeente erover gehad heeft met de Moskee, was het initieel 
voorzien, of niet, om een deel van de openbare weg te reserveren voor het gebed? Is 
dat een situatie die feitelijk ontstaan? Dan, gooit men een deel van de openbare weg 
dicht, waardoor voor een hele periode het verkeer geblokkeerd geraakt. Bij andere 
bewoners in Anderlecht veroorzaakt het onbegrijpelijke frustraties, waardoor er allerlei 
berichten errond gaan, zoals “Die mensen mogen meer”. De sociale cohesie wordt er 
niet beter van. Dit lijkt hem niet wenselijk om, op die manier, te doen of te laten 
doorgaan. Er moet maar naar een betere oplossing gezocht worden op de ene of 
andere manier. Was het initieel door de gemeente vergund of voorzien, om ook het 
gebed op de openbare weg, op straat zelf te organiseren? Of is dat een feitelijke 
situatie die is ontstaan achteraf? 

  

Monsieur le Bourgmestre-Président répète qu’il y a eu plus de fidèles que ce que la 
mosquée pouvait accueillir comme public. Les responsables de la mosquée ont ainsi, 
de manière très sage, privilégié la sécurité à l’intérieur du bâtiment en respectant la 
capacité définie par les pompiers, ce qui a fait qu’une partie du public n’a pu entrer 
dans le bâtiment. 

 

 


